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Protokół  Nr  99/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 26.09.2013 r. 

o godz. 11:00 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy - Starosta 
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu  
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 

Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

- zmiany uchwały nr 193/2012 Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 12 listopada 

2012 r. w sprawie  określenia minimalnych miesięcznych stawek netto czynszu najmu 

lokali mieszkalnych i użytkowych oraz dzierżawy gruntu, 

- wyrażenia zgody na użyczenie w trybie bezprzetargowym części lokalu użytkowego 

usytuowanego w przyziemiu budynku Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej, 
- sprzedaży   w   trybie  bezprzetargowym     lokalu   użytkowego  nr  2, usytuowanego  na   

parterze  budynku  położonego  w  Środzie Śląskiej  przy   ul. Korwina 2  wraz z udziałem 

w gruncie -   na   rzecz  Sebastiana Stępniaka 

4. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- wniosku firmy UNILINK (agencji ubezpieczeniowej) dotyczącego wynajmu lokalu lub 

powierzchni użytkowej w pobliżu Wydziału SOiK, na potrzeby sprzedaży ubezpieczeń, 

- zmniejszenia, na wniosek Wójta Gminy Miękinia, zakresu zadania „Przebudowa 

publicznej drogi powiatowej nr 2058D w miejscowości Mrozów i 2055D relacji Mrozów – 

Wojnowice” na 2014 rok. 

5. Zatwierdzenie: 

- umowy o pełnienie funkcji zawodowej niespokrewnionej z dzieckiem rodziny zastępczej, 

- aneksu do porozumienia zawartego pomiędzy Miastem Wrocław a Powiatem Średzkim w 

dniu 16.02.2012 r. w sprawie ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka 

przebywającego w rodzinie zastępczej, 

- czterech porozumień zawartych pomiędzy Powiatem Średzkim a Powiatem Trzebnickim 

w sprawie przyjęcia dzieci, warunków ich pobytu oraz wysokości wydatków na ich opiekę i 

wychowanie. 

6. Sprawy różne. 

 
Za  przyjęciem porządku członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

      ZA – 5  P – 0 W - 0 
 

 

Ad. 3/Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
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- zmiany uchwały nr 193/2012 Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 12 listopada 

2012 r. w sprawie  określenia minimalnych miesięcznych stawek netto czynszu najmu 

lokali mieszkalnych i użytkowych oraz dzierżawy gruntu, 

 

Starosta 

Powiedział, że chodzi o jedną zmianę, nową stawkę – najem lokali użytkowych dla organizacji 

pożytku publicznego na ich działalność statutową - za metr kwadratowy 7 zł.   

 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- wyrażenia zgody na użyczenie w trybie bezprzetargowym części lokalu użytkowego 

usytuowanego w przyziemiu budynku Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej, 

 

Starosta 

Powiedział, że powyższą uchwałą Zarząd Powiatu wyraża zgodę na użyczenie na okres trzech 

lat od 1 października w/w lokalu o powierzchni – 12,55 m2 na rzecz Komendy Chorągwi 

Dolnośląskiej ZHP im. hm. Stefana Mirowskiego we Wrocławiu.   

 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- sprzedaży   w   trybie  bezprzetargowym     lokalu   użytkowego  nr  2, usytuowanego  na   

parterze  budynku  położonego  w  Środzie Śląskiej  przy   ul. Korwina 2  wraz z udziałem 

w gruncie -   na   rzecz  Sebastiana Stępniaka 

 

Starosta 

Zaproponował aby podjęcie powyższego projektu uchwały przenieść na posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej, zaplanowane na poniedziałek 30 września 2013 roku. 

 

Za podjęciem powyższej uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 4/ Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

 

- wniosku firmy UNILINK (agencji ubezpieczeniowej) dotyczącego wynajmu lokalu lub 

powierzchni użytkowej w pobliżu Wydziału SOiK, na potrzeby sprzedaży ubezpieczeń, 

 

Wicestarosta 

Powiedział, że w związku z planowanym przeniesieniem działalności ubezpieczeniowej Pana 

Sylwestra Skrabuchy  Zarząd Powiatu może zaproponować w/w firmie powierzchnię 5m
2
 

znajdującą się na I piętrze budynku Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej. 

 

Za przyjęcie w/w stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
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- zmniejszenia, na wniosek Wójta Gminy Miękinia, zakresu zadania „Przebudowa 

publicznej drogi powiatowej nr 2058D w miejscowości Mrozów i 2055D relacji Mrozów – 

Wojnowice” na 2014 rok. 

 

Starosta 

Powiedział, że w związku ze znacznym zmniejszeniem środków finansowych z Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych w 2014 roku, Wójt Gminy Miękinia zwrócił się z 

wnioskiem o etapowanie w/w zdania. Dodał, że Gmina Miękinia w pierwszym etapie zamierza 

przeprowadzić modernizację odcinka drogi powiatowej nr 2055D relacji Mrozów – Wojnowice. 

Całkowite koszty zadania wyniosą 1 987 061, 00 zł. Zaproponował, aby pozytywnie zaopiniować 

powyższy wniosek. 

 

Za przyjęciem w/w stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 5/ Zatwierdzenie: 

 

- umowy o pełnienie funkcji zawodowej niespokrewnionej z dzieckiem rodziny zastępczej, 

 

Za zatwierdzeniem powyższej umowy członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

 

- aneksu do porozumienia zawartego pomiędzy Miastem Wrocław a Powiatem Średzkim w 

dniu 16.02.2012 r. w sprawie ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka 

przebywającego w rodzinie zastępczej, 

 

Za zatwierdzeniem powyższego aneksu członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

- czterech porozumień zawartych pomiędzy Powiatem Średzkim a Powiatem Trzebnickim 

w sprawie przyjęcia dzieci, warunków ich pobytu oraz wysokości wydatków na ich opiekę i 

wychowanie. 

 

Za zatwierdzeniem powyższych porozumień członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 

 

Ad. 6/ Sprawy różne.       

             

Radny Pierzchalski 
Powiedział, że chciałby poruszyć temat nowo zrobionej drogi w Ujeździe Górnym od kościoła, do 
przystanku, tam muszą poprawić, bo woda stoi, są kałuże, nie ma spływu studzienka jest jedna 
dla przejściu dla pieszych dwa centymetry wyżej.  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że zgadza się z tym co powiedział radny Pierzchalski, trzeba to zgłosić Skanskiej. 
Pan Bogdan Nowak napisze pismo i przekaże firmie, wychodzi na to, że trzeba obniżyć 
studzienkę. 
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Przewodniczący Rady 
Powiedział, że wczoraj na sesji w Urzędzie Miejskim był podnoszony temat, że nie są 
uporządkowane miejsce gdzie Skanska miała składowiska i dzisiaj na sesji ma być sołtys 
Michałowa i Pan radny Rajczakowski.  
  
Sekretarz 
Powiedział, że na dzień dzisiejszy upłynął termin do rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 
odnośnie uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji. Wojewoda w 
terminie 30 dni nie podjął takiego rozstrzygnięcia, natomiast zdecydował się skierować sprawę do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Zgodnie z prawem uchwała jest obowiązująca do 
czasu rozstrzygnięcia  sprawy przez Wojewódzki Sąd Administracyjny. 
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że ta sprawa była poruszana na ostatnim Zarządzie, wiem, że teraz Pan inspektor  
odbierając u nas częściej siedzi, po rozmowie z Panią Skarbnik. Dodał, że mówi o Panu Knapku i 
o sytuacjach, które występują przy wydawaniu decyzji na pozwolenie na budowę, wczoraj 
wystąpiła jeszcze jedna taka sytuacja, gdzie rozpoczęte były budowy, jeżeli chodzi o te wszystkie 
zgłaszania i przekazywania informacji o rozpoczętych budowach kubaturowych, to są tam gdzie 
powstają jakieś budynki i jest obowiązek prawny, ustawowy powiadamiania geodezji. Jeżeli są to 
liniówki, sieci jakieś inne rzeczy on tego obowiązku nie ma. Trudno winić ZUDP za to, że nie ma 
takiej informacji i upływają terminy zakładamy te trzyletnie do momentu rozpoczęcia budowy i jest 
problem.  Dzisiaj następny problem, tam gdzie fachowo było porozpoczynane dzisiaj mamy 
wykreślane albo te uzgodnienia w ZUDP-ie minęły, na mapach nie ma już zabezpieczenia 
przejścia trasy jakiejś sieci i to miejsce jest dawane komuś innemu. Poprosił o zorganizowanie 
spotkania z Panem Knapkiem.      
 
Starosta 
Powiedział, że zorganizuje takie spotkanie.  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie. 
 
Protokół sporządziła          

              (-) 
Maria Pstrowska                                            PODPISY:  
 

                                                                        Sebastian Burdzy.................... (-).................... 
 
 

                                                                        Mieczysław Kudryński .............. (-).................. 
 

 

  Grzegorz Pierzchalski ……………(-)………... 
 
 

                                                                          Józef Chabarszewski ................. (-)................... 
 
 

                                                                           Czesław Kaczmarek ……………(-)…………….. 
 
 

                                                                           Mariusz Żałobniak.................... (-)................... 
 
 

                                                                           Janina Gawlik ……………………(-)…………… 

 


